
Zápis z Rady dětí 

13. 10. 2016 

 Nejprve byly Radou dětí odsouhlaseny 

finanční příspěvky ve výši 3000,- Kč na 

nákup keramické hlíny a 400,- Kč na 

dopravu reprezentantů naší školy na Coca 

Cola Cup. 

 Žáci 9. ročníků dostali informace o schůzce 

zástupců středních škol s jejich zákonnými 

zástupci dne 7. 11. 2016 od 18 hodin, kdy 

dojde k prezentaci středních škol.  

 Dále řídili schůzku Jindřich Soukal a 

Natálie Hvězdová, kteří informovali o 

nejasné situaci Rady města a moderovali 

diskusi. 

 V diskusi se řešila situace v jídelně a žáci 

hledali řešení. Potom byl vznesen 

požadavek na umístění lavice na odkládání 

věcí u družiny v budově Čéčova. 

 Příští schůzka Rady dětí se bude konat ve 

čtvrtek 10. 11. 2016 v učebně přírodopisu od 

7.15 hodin. 

 

                                                                                                  Zapsal Mgr. Milan Perný 


